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Zpravodaj č.3 zastupitelstva obce Hvozdec ze 

dne 11.8.2016 

 

Vážení  spoluobčané,  

i v těchto  letních dnech, pro něž jsou typické výkyvy počasí a sluníčka si užije jenom ten, 

kdo vycestuje  do teplejších krajin, zastupitelstvo obce po krátké červencové dovolené pracuje 

na plné obrátky ( můžete se o tom přesvědčit na webových stránkách obce, kde jsou 

uveřejňovány zápisy z jednání. Připravujeme nejen akce stavebního charakteru, ale i 

potřebnou dokumentaci , např .změnu územního plánu vyvolanou zrušením VÚ Brdy. Víme, 

že by bylo třeba popracovat na vylepšení obecních internetových stránek či zpracovat strategii 

rozvoje naší obce, ale zajištění běžných úkolů nám zatím bere čas i  energii, nicméně tyto 

úkoly vnímáme jako důležité a budeme se snažit je splnit. 

 Vedení obce také zahájilo přípravu na volby do zastupitelstva Středočesského kraje, které se 

uskuteční   10. 2016. Chápeme, že volby jsou v naší zemi poměrně častým jevem, ale chtěli 

bychom Vás vyzvat k účasti a promyšlenému výběru krajské reprezentace – rozvoj malých 

obcí jako je naše se mnohdy odvíjí od rozhodnutí rady a zastupitelstva Středočeského kraje. 

A protože poloviny srpna je za námi, je potřeba se vesele rozloučit s prázdninami. Proto 

připravujeme na poslední srpnový víkend tradiční loučení s prázdninami pro všechny 

generace.Věříme, že se dostavíte v hojném počtu k sousedskému posezení při hudbě kapely 

ATLAS  i se svými dětmi , pro které bude připravena Cesta kolem světa hvozdeckým lesem a 

jiná překvapení. Vezměte s sebou své přátele a přijďte si užít pohodové odpoledne, jedno 

z posledních prázdninových. 

 

1)  Zprávy z jednání zastupitelstva 
 Zastupitelstvo obce v uplynulém období řešilo hlavně následující  záležitosti: 

 Byly zajištěny drobné úpravy a opravy obecního majetku, kterých se ujal jako šikovný 

brigádník Marek Hlavatý. Byly natřeny informační tabule a svodidla ve Hvozdci i 

Mrtníku, poškozená vývěsní deska byla vyměněna za novou. 

 Byla objednána oprava místního rozhlasu, neboť občané nás upozorňovali na 

nefungující amplióny v některých lokalitách. 

 Dokončili jsme pasportizaci místních komunikací a podle ní i vyjádření Policie ČR 

došlo k jejich osazení dopravními značkami.Někteří občané je sice pokládají za rušivý 

prvek v malebnosti naší obce, ale bezpečnost je na prvním místě. Druhá věc je, že je 

mnozí, zvláště pouze projíždějící řidiči, nedodržují a nedodržují předepsanou rychlost, 

což na návsi, u hasičovny a u výjezdu z dětského hřiště považujeme z hlediska pohybu 

chodců a zejména dětí, za rizikový faktor. Ani firma provádějící pasportizaci, ani 

Policie ČR však nenavrhla umístění dalšího retardéru. Možná by pomohla občasná 

fyzická přítomnost hlídky dopravních policistů. Z hlediska bezpečnosti bychom ještě 

chtěli upozornit, že na některých komunikacích určení přednosti v jízdě chybí – zde  

na základě vyhlášky o provozu na pozemních  komunikacích platí pravidlo přednosti  

Zprava. 

 Rekonstrukce Malašovky je připravena, proběhlo výběrové řízení na dodavatele a 

s vítěznou firmou Promo Real Group Plzeň byla uzavřena smlouva o dílo. Práce dosud 
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zahájeny nebyly z důvodu opravy finišeru, ale dodavatel přislíbil, že v nejbližších 

dnech začne s přípravnými pracemi a termín předání díla není ohrožen. 

 Pokladní obce i finanční výbor museli řešit i zaslání výzvy k úhradě poplatků za svoz 

TKO u těch občanů či majitelů nemovitostí, kteří nezaplatili do 31.5. 2016, jak ukládá 

vyhláška. Až na 1 případ jsou k dnešnímu dni všechny poplatky uhrazeny. 

 Zastupitelstvo připravilo projektovou dokumentaci i výběrové řízení na realizaci 

stavebního projektu „ Dešťová kanalizace – kanalizační stoka G1 Hvozdec“v lokalitě 

nad Hačkami ( poslední příčná ulice). Na tuto akci nebyla vypsána vhodná dotace, 

proto ji bude obec financovat z vlastního rozpočtu.Ve výběrovém řízení byla vybrána 

firma DOZEP s.r.o. Zaječov, která dílo zhotoví za cca 408 000,- Kč. Počítáme se 

zahájením výkopových prací začátkem měsíce září. 

 Z uvedených bodů vyznívá, že veškeré rozvojové projekty se týkají pouze Hvozdce a 

Mrtník je tak trochu v pozadí. V minulém volebním období se zastupitelstvo hodně 

věnovalo obnově mrtnických památek , už méně infrastruktuře. Proto se v roce 2017 

zaměříme na opravu místních komunikací v Mrtníku, zejména v části od Chvojků 

k Formanům. 

 Poměrně velký čas své práce věnujeme komunikaci s /Úřadem pro zastupování státu 

ve věcech majetkových, ohledně pozemků, které  mají být předmětem církevních 

restitucí, ale nějakým způsobem slouží obci či občanům, např. horní část hřbitova, 

louka nad mrtnickou školou, přístupová komunikace k chatám v Mrtníku. Státní úřad 

s námi tak trochu laškuje, nejprve chce sdělit ,jak zmíněné pozemky využíváme a zda 

je chceme bezúplatně převést. Když sdělíme kladné stanovisko, odpoví nám, že to 

nelze……. 

 

 

2) Významné životní jubileum oslavili či oslaví   

V měsíci červenci                                                           V měsíci září: 

                                                           

Paní Olga Abrahamová                                                 Paní Josefa Potužníková 

Pan Tomáš Harašta 

                                                 

 

V měsíci srpnu 

 

Paní Věra Jonáková 

 

Zastupitelstvo obce přeje všem jubilantům pevné zdraví, hodně spokojenosti a životní 

pohody do dalších let.            

3) Dodržování pořádku v obci 
Zastupitelstvo obce má snahu  vytvářet příjemné a k občanům i návštěvníkům ( po otevření 

Brd se zde objevují ve větší míře pěší turisté, cyklisté či rekreantiz řad příbuzných a přátel  
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místních chalupářů.) vstřícné prostředí. Proto také zajišťujeme pravidelné sekání trávy a 

provoz kontejneru na bioodpad, opravujeme, natíráme,sázíme veřejnou zeleň.  Při obchůzce 

po obci však lze zaregistrovat několik nešvarů. 

1. Parkování kdekoli a kdykoli 

Parkování na zelených plochách hraničících s místní komunikací či okraji této 

komunikace je v případě nutnosti možné, ale je třeba parkovat ohleduplnně k ostatním, 

hlavně aby byl vždy umožněn průjezd.  Vždyť nikdy nevíme zda nebudeme 

potřebovat záchranáře, ale těžké to má i dopravní obsluha, např. svoz odpadu.Občas se 

parkuje na obou krajnicích souběžně, a ne „cik cak“. V takovém případě je průjezd při 

šířce našich ulic znemožněn, vyhnout se kde nemají ani chodci. 

2. Neuklizené psí exkrementy 

Tyto nástražné nášlapné systémy jsou všude na trávnících kolen komunikací, ba i před 

obecním úřadem. I když jsme na vesnici, platí zde stejné pravidlo jako ve městě- po 

psích miláčcích je třeba uklízet, na vycházku si nosit pytlíček , který snadno vyhodíme 

do popelnice. Není nic zlomyslnějšího než vyvenčit pejska před sousedovic vrátky! 

3. Nepořádek kolem kontejnerů 

Na jaře jsme rozšířili počet kontejnerů na tříděný ospad a zavedli jsme sběrné místo na 

spodní návsi. Opravdu bylo obtížné v okolí historické kapličky a rybníčka najít 

vhodné místo pro tyto velké plastové nádoby, a ještě tak, aby nepřekážely dopravě. 

Současné místo není ideální, ale z praktického hlediska dobře slouží. Kolem těchto 

kontejnerů je poměrně pořádek. Horší je to na sběrném místě za krámem! Občas se tu 

povaluje tabulové sklo, zrcadla, velký plastový nábytek, ale i rozbité sklo,  plechové 

zátky, úlomky plastů. Chodí okolo děti i psi, kterým hrozí poranění. Jenom 

připomínáme, že porcelán do skla nepatří, žárovky a zářivky také ne,můžete je nechat 

do nebezpečného odpadu nebo odevzdat v obchodě. Tabulové sklo je třeba doma 

opatrně rozbít a do bílého nebo zeleného kontejneru nastrkat otvory v bocích nádoby. 

Také mnozí zapomínají nastříhat  větve  při vývozu  do bioodpadu , občas se tam 

vyskytnou i celé keříky či metrové kusy. 

4. Okolí  několika nemovitostí připomínající pustnoucí hrad Valdek 

Prosíme občany a instituce, které dosud neposekaly travnaté porosty na svých 

zahradách či před domy, aby tak učinili a zabránili šíření invazivních plevelů. Rovněž 

je třeba likvidovat náletové dřeviny, ostružiní , bodláky a kopřivy, které se pomalu 

z některých zahrad šíří na veřejné prostranství. Nejenže to nevypadá hezky, ale 

šlahouny těchto rostlin často brání bezpečnému průchodu či průjezdu. 

Domníváme se , že naše obec se nachází v krásné krajině a zaslouží si naši péči a ú)držbu. 

 

 

                                                   POZVÁNKY 
 Vítání občánků 

Na neděli 25.9. 2016 připravuje komise pro kulturu, sport a sociální 

otázky spolu s místostarostkou obce Ing. Květou Křivánkovou 

 

Vítání občánků 

Od 14.30 v zasedací místnosti OÚ. 

Těšíme se, že přivítáme Leu Benešovou, Adélku Alblovou a Amálku 

Švarcovou, zváni jsou s rodiči i prarodiče a ostatní hosté. 
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 Loučení s prázdninami aneb na Drahách to žije 

 

Zastupitelstvo obce Hvozdec pořádá 
V sobotu 27.8. 2016 

 
Loučení s prázdninami pro malé i velké. 

 
V přírodním areálu Na Drahách 

 

 

Program: 14. 00 –17.00: Posezení s mysliveckou kapelou Atlas 

Miroslava Čepického 

                15.30 : Cesta kolem světa  hvozdeckým lesem – na 

děti od narození do 15 let čeká plnění úkolů z různých koutů 

světa,  trasa asi 800 m, vhodné i pro kočárky. 

 
 

Po celou dobu je připraven doprovodný  program, pro děti 

skákací hrad a pro všechny ukázka tahačů firmy Mercedes 

s možností prohlídky. 

Možnost občerstvení zajištěna!                                                        

Srdečně zveme!!!! 
 

 

 

                                                                                                       Zpracovala : Marie Ernestová 


